

AU-möte 181011

Närvaro: Ester, Rickard, Billing

1. JUNEBOG DISPANS – STÄDA LOPPIS

- Juneborg hyr varmförråd på vinden – betalat till slutet av detta år.
- Då de är medlemsförening, och hyr varmvindsförråd. Frågar om att slippa betala loppis-städ.
- AU tycker inte detta är rimligt. Isåfall får de flytta ut sina grejer.

2. ANSTÄLLNING TIMMAR SOMMAR?

- Skickar till PU att utreda frågan.

3. SJUK OPSAM – INHOPP STYRELSE?

- Finns ingen som kan ersätta OPSAM vid sjukdom
- Skickar till PU att utreda frågan.

4. INKÖP AV LERA, VIRKE + SKÅP?

- snicken vill byta ut skåpen utanför tillfälliga kontoret för att förvara virke + sälja virke.
- vill att vi betalar skåpet?
- behöver skicka in ett tydligare underlag – Billing tar på sig att reda ut denna fråga.

5. EVENTKRAFT!

- de har på sin hemsida lokalen vinden
- går de att skapa något slags samarbete med dessa om de vill göra event här?
- skicka vidare detta till uthyrningsansvarig ->> OPSAM ye
- Rickard och Alexandra kollar på detta

6. ANSTÄLLA NÅGON FÖR ATT LÖSA EKONOMI?

- skickar frågan till PU

7. ALTERNATIV STUDENTBAL ☺

- skriv underlag till styrelsen/AU om de vill ha ekonomiskt stöd
- arrgruppen får OKEJA om de vill ha gratis lokaler

## 8. BRANDSLÄCKARE

-vem har ansvar för brandsläckarna i huset?? Vi eller tekniska kontoret??

-vill fastighetsgruppen kolla upp det?

## 9. UTSTÄLLNING AV FLYKTINGKRISEN I GREKLAND

-arr-gruppen tar beslut om att hyra ut lokal gratis

-informera på styrelsemöte 18/10

## 10. BAKMÄNNISKOR vill köpa in grejer till sin "bakverkstad"

-Max 1000kr för att köpa in grejer till denna bak-verksamhet då den genererar pengar till huset eftersom de säljer fikat i nyfiket.

-Rickard tar kontakt med ansvarig bak-person och informerar hur de ska gå tillväga inför köp av bakverktyg.

## 11. DISKUTERA BUDGET – FÖRESLÅ TILL EU

-till årsmötet behöver styrelsen framställa en verksamhetsplan och en budget dessa bör finnas med i bilaga till Höstmötet 18 november.

-AU ger i uppdrag att EU ska komma med förslag angående budget till nästa AU-möte – Billing tar med sig detta till EU

## 12. STUFF TILL ÅRSMÖTE 18 NOVEMBER

-verksamhetsplan!

-tar upp på styrelsemöte 18/10 inför vad som ska planeras inför höstmötet 18 november.

## PU-möte 181017

Närvaro: Ester, Rickard, Billing

### 1. Anställa någon på timmar under sommaren?

PU vill att Sebastian skickar ett underlag som PU sen kan behandla.

### 2. Ersätta OPSAM vid sjukdom

- i dagsläget ersätter ADSAM OPSAM vid sjukdom i första hand
- i andra hand vaktmästeriet
- förslag om att styrelsemedlem/ideell kan gå in och göra arbetet – att den personen finns tillgänglig att ringa och att medlemmen då får arvodering mot att utföra arbetet
- när OPSAM-tjänsten splittras till 2 personer kan den ena OPSAM täcka för båda
- om det finns styrelsemedlemmar som är intresserade av detta kan detta eventuellt tas vidare
- PU bordlägger frågan till våren 2019

### 3. Anställning av vaktmästare

Hur många ansökningar har vi: 7st

Intervjuer:

PU + Alexandra går igenom ansökningar och flaggar 2 personer var som vi tror skulle vara lämpliga att anställa

Mål: läser igenom ansökningarna denna vecka och påbörjar intervjuer nästa vecka med slutdatum veckan efter. Kommer det in någon mer ansökan den veckan kan vi fortfarande kalla denna person på intervju.

### 4. Möte med Jon